

Honorary Chancellor 榮譽院長

Mr. Wong Wai Hung MH 黄偉雄先生

Mr. Wong, wai-hung Addy MH, JP is Chairman and Chief Executive Officer (Asia Pacific) of Centaline Property Agency Ltd, Chairman of Centaline Charity Fund Limited, Hon. Chairman cum Councilor and one of the Founder of POLCCF Dialysis Centre. Mr. Wong participates in various community services and is currently the Member of Hong Kong Examinations and Assessment Authority (HKEAA) Council, Member of Quality Education Fund Steering Committee (Education Bureau), Member of Working Group on Educational Research Award Scheme (COTAP, Education Bureau), Member of Lump Sum Grant Steering Committee (Social Welfare Department), Member of Personal Data (Privacy) Advisory Committee, Member of Board of Governors in Hong Kong Sinfonietta and Independent Manager of The Salvation Army Centaline Charity Fund Queen's Hill School. The appointment of Justice of Peace "JP" was delegated to Mr. Wong by HKSAR Government in 2020 and Medal of Honour "MH" was bestowed in 2013 and he was honored The 16th World Outstanding Chinese Award in 2018.

黃偉雄先生 MH, JP現為中原地產代理有限公司亞太區主席兼行政總裁,同時擔任中原慈善基金主席、愛心力量中原慈善洗腎中心的創辦人之一兼榮譽主席及董事。 黃氏積極參與公共事務,包括香港考試及評核局(考評局)委員會成員、教育局優質教育基金督導委員會成員、教育局教師及校長專業發展委員會成員、社會福利署整筆撥款督導委員會成員、個人資料(私隱)諮詢委員會成員、香港小交響樂團監察委員會委員、救世軍中原慈善基金皇后山學校校董及樂群社會服務處執行委員會委員等。2020年黃氏獲香港特別行政區政府委任為太平紳士;於2013年獲頒授榮譽勳章;並於2018年榮獲第16屆世界傑出華人。

